
      NEJDŘÍVE NĚKOLIK INFORMACÍ K AKTUÁLNÍMU DĚNÍ V OBCI. 

VZHLEDEM K SOUČASNÉ SITUACI V ČESKÉ REPUBLICE  

A S ODKAZEM NA NAŘÍZENÍ VLÁDY JSME MUSELI ZRUŠIT 

PLÁNOVANÉ AKCE DO KONCE TOHOTO ROKU. ODKLÁDÁ SE VÍTÁNÍ 

OBČÁNKŮ, NEBUDE SVATOMARTINSKÁ HUSA V HOSTINCI, KRUŽSKÁ 

KUNDRATICKÁ, ADVENTNÍ PODVEČER, ANI PŘEDVÁNOČNÍ 

POSEZENÍ PRO SENIORY. ČERTI SE VE VESNICI PRAVDĚPODOBNĚ 

OBJEVÍ, JAK TO ALE BUDE A CO JIM POVOLÍME SE JEŠTĚ UVIDÍ.  

I PEKLO TEĎ MUSÍ DODRŽOVAT ZÁKONY. DO ODVOLÁNÍ JE MIMO 

PROVOZ KNIHOVNA, KINO I HOSTINEC, POZASTAVENY JSOU TAKÉ  

I VŠECHNY AKTIVITY, KTERÉ PŘES ZIMU PROBÍHALI V SOKOLOVNĚ. 

POKUSME SE TO SPOLU NĚJAK VYDRŽET A DODRŽUJME VŠE,  

CO DODRŽOVAT MÁME NEJEN VE VLASTNÍM ZÁJMU, ALE I ZÁJMU 

VŠECH OSTATNÍCH. CHCI VÁM TAKÉ PŘIPOMENOUT, ŽE V PŘÍPADĚ 

POTŘEBY JAKÉKOLIV POMOCI SE MŮŽETE OBRÁTIT NA OBECNÍ 

ÚŘAD A BUDEME SPOLU HLEDAT ŘEŠENÍ, POKUD TO BUDE V NAŠICH 

MOŽNOSTECH. I V TÉTO DOBĚ JE MEZI NÁMI NĚKDO, KDO NĚJAKOU 

POMOC SPOLUOBČANŮM NABÍZÍ, DALŠÍ SLUŽBY ZAJIŠŤUJÍ RŮZNÉ 

ORGANIZACE JAKO NAPŘÍKLAD CHARITA TAXI JILEMNICE. BUĎME 

SPOLU STEJNĚ JAKO NA JAŘE A PŘEJME SI, AŤ SE VŠE ZASE  

CO NEJDŘÍVE VRÁTÍ DO STARÝCH KOLEJÍ A ŽIVOT VE VESNICI 

BUDE FUNGOVAT TAK JAKO DŘÍV  

 

 

     DO KONCE LISTOPADU JE PODLE OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY 

ČÍSLO 2/2019 ZAPOTŘEBÍ ZAPLATIT POPLATEK ZA NAKLÁDÁNÍ  

S ODPADY. POKUD NEBUDETE CHTÍT PŘIJÍT OSOBNĚ, TAK MŮŽETE 

ZAPLATIT ELEKTRONICKY. ČÍSLO ÚČTU NAJDETE NA WEBU OBCE 

NEBO SI ZAVOLEJTE NA OBECNÍ ÚŘAD.  OD PŘÍŠTÍHO TÝDNE BUDOU 

AŽ DO ODVOLÁNÍ ZMĚNĚNY ÚŘEDNÍ HODINY NA OBECNÍM ÚŘADU  

A TO V PONDĚLÍ I VE STŘEDU ODPOLEDNE OD 12 DO 17 HODIN.  

 

 

     BĚHEM PŘÍŠTÍHO TÝDNE BUDE ODVEZEN Z PARKOVIŠTĚ  

POD SUBTROPICKÝM ZAHRADNICTVÍM KONTEJNER NA BIOMASU. 

NA MÍSTO SE VRÁTÍ AŽ NA JAŘE 

 

 

     S PŘEDSTIHEM VÁS ZVEME NA POSLEDNÍ LETOŠNÍ VEŘEJNÉ 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE, KTERÉ BUDE VE STŘEDU  

2. PROSINCE OD 17 HODIN V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI OBECNÍHO 

ÚŘADU 

 

 

 



     PRO VAŠI INFORMACI, CO JEŠTĚ DO KONCE ROKU BUDE,  

VÁS CHCEME INFORMOVAT, ŽE PRÁVĚ TEĎ PROBÍHÁ DLOUHODOBÁ 

ČERPACÍ ZKOUŠKA NA VRTU VZADU ZA HŘIŠTĚM MEZI ZAJÍCOVÝM 

HÁJEM A KŘÍŽKEM. HNED POTOM SE FIRMA PŘESUNE NA VRT  

U APLTAUEROVÝCH, KDE PROVEDE STEJNOU ČINNOST. 

PO VYHODNOCENÍ ČERPACÍCH ZKOUŠEK BY MĚLY BÝT VRTY 

POUŽITY JAKO HLAVNÍ A REZERVNÍ ZDROJ VODY PRO PLÁNOVANÝ 

VODOVOD V OBCI. PRVNÍ ZÍSKANÉ POZNATKY TUTO MOŽNOST 

SPÍŠE POTVRZUJÍ. OBEC NAKOUPÍ I POZEMKY PRO PŘÍPADNOU 

ČISTÍRNU ODPADNÍCH VOD. JDE TO NA SVĚT SICE POMALU,  

ALE POŘÁD SE NĚCO DĚJE. PO NOVÉM ROCE BUDEME TAKÉ HLEDAT 

FIRMU NA ZPRACOVÁNÍ PROJEKTU NA VODOVOD A KANALIZACI  

PRO ÚZEMNÍ ROZHODNUTÍ 

 

 

      


